
Det grønne område Egevej 18 

Helsinge, generalforsamlingen 21/3 2024 

Skal det grønne område fortsætte i den form det har nu? 

På baggrund af indkomne medlemsforslag, spørger vi: Hvad vil vi med det grønne område? Er tiden løbet fra den 
form det har nu?  

 

Generelt ser det ud til at området kun bruges ganske lidt. 

Sidste år forsøgte vi at nedsætte et udvalg til at forskønne området. Det er ikke kommet et eneste forslag til dette. 
 

I de senere år har tilslutningen til Sankt Hans været meget lav. Nytårsaften er helt droppet.  

Vi bruger hvert år imellem 30 og 50.000 kr. på Græsslåning, arbejdsweekender, fældning af træer osv. 

 

Skal vi omlægge noget af området til vild natur med vilde blomster og træer? Hvor legeplads og øvrige 

faciliteter bevares og stier gennem området vedligeholdes. Kun træer, der er til fare, fældes. 

Herved reduceres vedligeholdelsesudgifterne og dermed kontingentet. 

 

Kunne området med fordel udstykkes til seniorboliger af passende størrelse og give boliger til flere 

mennesker i vores område?   

 

Skal vi overveje at bygge et fælleshus samtidig med seniorboliger? 

Hvordan kunne en udbetaling fra et evt. salg anvendes? 

 

Så derfor vil vi gerne opfordre jer til overveje følgende: 

Skal området bevares som det er og holdes ved lige årligt?     JA_____  Nej_____  

Skal noget af området lægges om til naturområde, 
legepladsen og andet bevares som det er            JA_____ Nej_____ 
 

Skal vi gå i gang med at undersøge mulighederne, 
for at udstykke og bygge seniorboliger?              JA_____ Nej_____ 
 

Hvis ja, til ovenstående, skal vi have et fælleshus?             JA_____ Nej_____ 

(Afstemning finder sted på generalforsamlingen) 

Med venlig hilsen 

Bestyrelsen 


